



شركة ريسوت للأسمنت ش.م.ع.
Raysut Cement Company S.A.O.G

Date: 04 October 2023

Dear Distinguished Shareholders

After compliments,

End Service of Group Head of Legal

Raysut Cement Company (S.A.O.G) would like to inform the Capital Market Authority, Muscat Stock Exchange, and its valued shareholders about the end of the service of Mr. Tawfiq Abdul Rahman AL-Bashair, Group Head of Legal Department, as he has reached retirement age within the scope of Oman Labor Law, and his last working day was 03/10/2023.

The company would like to express its gratitude for the efforts of Mr. Tawfiq Abdul Rahman AL-Bashair in serving the company over the past years, wishing him continued success in the coming days.

With kind regards,

التاريخ: 04 أكتوبر 2023

الأفاضل مساهمو الشركة المحترمون

تحية طيبة وبعد،

انتهاء خدمات رئيس الدائرة القانونية للمجموعة

تود شركة ريسوت للأسمنت (ش.م.ع.) إحاطة الهيئة العامة لسوق المال، وبورصة مسقط، والمساهمين الكرام حول انتهاء خدمة الفاضل/ توفيق عبد الرحمن البشير، رئيس الدائرة القانونية للمجموعة، وذلك لبلوغه سن التقاعد ضمن نطاق قانون العمل العماني، حيث أن آخر يوم عمل له كان 2023/10/03.

وإذ نقدر الشركة الجهود الذي بذلها الفاضل/ توفيق عبد الرحمن البشير في خدمة الشركة خلال السنوات الماضية، متمنين له دوام التوفيق والنجاح في الأيام القادمة.

مع أطيب التحيات،

for: - S. Qaj



حمدان أحمد حمود الشقصي
رئيس مجلس الإدارة

Hamdan Ahmed Hamood Al Shaqsi
Chairman of the Board of Directors